

«Le bridge Société est parfaitement international»

- Isabelle Bagnoud Loretan -



▼ Zeina Marchettini-Jeanbart et Laura Tuor.

LE BRIDGE-CLUB DE CRANS-MONTANA RELANCE LES FASTES. A RETURN TO SPLENDOUR FOR THE CRANS-MONTANA BRIDGE CLUB.

Le Bridge-Club de Crans-Montana a retrouvé son mordant avec sa réinscription à la Fédération suisse de bridge, la possibilité de jouer tous les après-midi et l'organisation d'un tournoi international. La nouvelle présidente, Zeina Marchettini-Jeanbart et sa vice-présidente, Laura Tuor, ont décidé de relancer le jeu dans la station, une pratique qui a eu ses longues heures de gloire lorsque les plus grands champions du monde rivalisaient sur le Haut-Plateau. Un premier tournoi en avril 2012 a réuni 25 tables à l'Hôtel du Parc: «Pas mal pour une reprise, non?», déclare la présidente du club, Zeina Marchettini-Jeanbart.

Une activité à l'année

«Les résidents apprécient pouvoir suivre une activité à l'année car il y a aussi une vie hors-saison!», insiste la présidente, qui s'est mise au bridge à 17 ans après avoir assisté, à Beyrouth où elle vivait alors, au Championnat du monde. «J'y étais allée surtout pour voir Omar Sharif!», avoue-t-elle.

«L'Hôtel du Parc a très gentiment mis des salles à notre disposition, nous sommes très reconnaissantes», ajoute Laura Tuor. Avec l'appui d'Apach et du Snowball club, le bridge espère retrouver les fastes mais «les amateurs y trouveront toujours leur compte!», conclut la présidente.

Prochain tournoi:
les 29-30 mars 2014 à l'Hôtel du Parc.

Some punch has been put back into the Crans-Montana Bridge Club with its registration once again with the Swiss Bridge Federation, the possibility of playing every afternoon and the organisation of an international tournament. The new president, Zeina Marchettini-Jeanbart and its vice president, Laura Tuor, have decided to re-launch the game on the Haut-Plateau, an activity that had its long period of glory at a time when the greatest world champions would affront each other on the Haut-Plateau. A first tournament in April 2012 gathered together 25 tables at the Parc Hotel: "Not bad for a revival, is it?", states Zeina Marchettini-Jeanbart, the president.

A year-round activity

"The residents appreciate the possibility of having a year-round activity, for there is also life during the low season!", insists the president, who took up bridge at the age of 17 after having watched the World Championship in Beirut, where she lived at the time. "I had gone there above all to see Omar Sharif!", she admits.

"The Hotel du Parc has very kindly put some rooms at our disposal, for which we are most grateful", adds Laura Tuor. With the support of Apach and the Snowball club, bridge is hoping to regain some of its splendour but "enthusiast will always find what they are looking for there!", concludes the president.

Next tournament:
29th - 30th March 2014 at the Hotel du Parc.

PRATIQUE

Durant l'année, bridge toutes les après-midi de 15 h à 18 h à l'Hôtel du Parc.
Dimanche à la demande.
Renseignements au 079 337 09 08.
Possibilité aussi de jouer au Burraco.

PRACTICAL INFORMATION:

Throughout the year, bridge every afternoon from 3 p.m. to 6 p.m. at the Hotel du Parc.
Sundays on request.
Information on 079 337 09 08.
Also possibilities for playing Burraco.